

UNITED NATIONS



NATIONS UNIES

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 130

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 130

1952

I. Nos. 1726-1732

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered on 9 May 1952*

No. 1726. Yugoslavia and Hungary:

Agreement (with annex) specifying goods to be delivered to Yugoslavia by Hungary from 21 January 1947 to 20 January 1948. Signed at Budapest, on 25 January 1947	<i>Page</i> 3
--	----------------------

No. 1727. Yugoslavia and Hungary:

Agreement concerning the transfer of a part of the compulsory deliveries referred to in the Agreement on reparation deliveries for 1948 to the operation of the present ordinary Commercial Agreement between the two Governments. Signed at Budapest, on 17 April 1948	101
---	-----

No. 1728. Yugoslavia and Hungary:

Agreement amending certain provisions of the Agreement on Hungarian reparations deliveries of 11 May 1946 and of its supplementary protocols. Signed at Budapest, on 17 April 1948	111
--	-----

No. 1729. Yugoslavia and Hungary:

Agreement (with annex) on the delivery of goods (material) to be made by Hungary to Yugoslavia as reparations between 21 January 1948 and 20 January 1949. Signed at Budapest, on 17 April 1948	121
---	-----

No. 1730. Yugoslavia and Hungary:

Agreement (with exchange of letters) on economic co-operation in the aluminium industry. Signed at Belgrade, on 11 May 1947	
Final Protocol (with annexes) on questions relating to the implementation of the above-mentioned Agreement. Signed at Budapest, on 13 and 15 December 1947	171

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 130

1952

I. Nos 1726-1732

TABLE DES MATIÈRES

1

*Traités et accords internationaux
enregistrés le 9 mai 1952*

N° 1726. Yougoslavie et Hongrie:

	<i>Pages</i>
Accord (avec annexe) relatif à la spécification des marchandises devant être livrées à la Yougoslavie par la Hongrie, du 21 janvier 1947 au 20 janvier 1948. Signé à Budapest, le 25 janvier 1947	3

N° 1727. Yougoslavie et Hongrie:

Accord relatif à l'imputation sur les comptes établis en vertu de l'Accord commercial en vigueur entre les deux Gouvernements, d'une partie des livraisons obligatoires prévues, pour l'année 1948, dans l'Accord sur les livraisons au titre des réparations. Signé à Budapest, le 17 avril 1948	101
---	-----

N° 1728. Yougoslavie et Hongrie:

Accord concernant les modifications à apporter à certaines dispositions de l'Accord sur les livraisons hongroises au titre des réparations, signé à Budapest le 11 mai 1946, ainsi qu'à certaines dispositions de ses protocoles additionnels. Signé à Budapest, le 17 avril 1948	111
---	-----

N° 1729. Yougoslavie et Hongrie:

Accord (avec annexe) concernant la livraison des marchandises que la Hongrie est tenue de fournir à la Yougoslavie au titre des réparations, du 21 janvier 1948 au 20 janvier 1949. Signé à Budapest, le 17 avril 1948	121
--	-----

N° 1730. Yougoslavie et Hongrie:

Accord (avec échange de lettres) relatif à la coopération économique dans le domaine de l'industrie de l'aluminium. Signé à Belgrade, le 11 mai 1947	
Protocole final (avec annexes) relatif à l'application de l'Accord susmentionné. Signé à Budapest, les 13 et 15 décembre 1947	171

No. 1731. Yugoslavia and Union of Soviet Socialist Republics:*Page*

- Agreement (with annexes) concerning the establishment of a Yugoslav-Soviet Civil Aviation Company. Signed at Belgrade, on 4 February 1947 235

No. 1732. Yugoslavia and Union of Soviet Socialist Republics:

- Agreement (with annexes) concerning the delivery of industrial equipment to Yugoslavia on credit. Signed at Moscow, on 25 July 1947 315
-

N° 1731. Yougoslavie et Union des Républiques socialistes soviétiques:

Pages

Accord (avec annexes) relatif à la constitution de la Société yougoslavo-soviétique de navigation aérienne civile. Signé à Belgrade, le 4 février 1947 235

N° 1732. Yougoslavie et Union des Républiques socialistes soviétiques:

Accord (avec annexes) relatif à la fourniture à crédit de machines et d'équipement industriel à la Yougoslavie. Signé à Moscou, le 25 juillet 1947 315
